
    Zápisnica z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  konaného dňa  
17.  04.  2009 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ing.  Boris Szorád,  Ivan Behúl,  Ing.  Jozef Lauko,  
      Ing. Stanislav Beňo,  Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Ing.  Marián Vrabec,  
Ospravedlnený: Marián Humenský 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu 
v zložení: Ing.  Jozef Lauko,  Ivan Behúl,  Ing.  Boris Szorád.  Zároveň odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Stanislav Beňo,  Ing.  Marián Vrabec.  Program  
zasadnutia upravili nasledovne: bod 5-Ponitrianske združenie obci pre separovaný zber 
a nakladanie s odpadmi a žiadosť o sociálnu výpomoc z bodu 7 boli zaradené za bod 2-Voľba 
overovateľov zápisnice a návrhovej komisie.  Bod 3 - Kontrola plnenia uznesení a bod 4 - 
Informatívna správa starostu obce boli presunuté na najbližšie zasadnutie OZ v Lužiankach. 
Takto upravený program poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili.  
 
 Zástupca fy ENVI-GEOS Nitra,  Ing.  Karban informoval o pripravovanom projekte 
na získanie finančných prostriedkov z euro fondov pre zabezpečenie separovaného zberu pre 
Ponitrianskeho združenie obcí. Projekt je potrebné odovzdať do 03. 05. 2009  V združení je 
65  obcí,  pre 20 obcí robí ENVI-GEOS Nitra zber separovaného a komunálneho odpadu.  
Ing.  Karban uviedol,  že fy ENVI-GEOS Nitra má záujem v obci vykonávať zber 
komunálneho a separovaného odpadu.  Ing.  Lauko chcel vedieť, ako je zabezpečený odpad 
v kontajneroch,  aby neznečisťoval životné prostredie v okolí firmy.  Ing. Karban uviedol,  že 
kontajnery s odpadom sú zabezpečené sieťkami a odpad sa po obci preváža v uzavretých 
kontajneroch,  takže by nemalo prichádzať k znečisťovaniu okolia ich firmy a obce.   
Starosta obce informoval  prítomných o Ponitrianskom združení obcí. Členské je 0,10 € na 
občana/rok. Ďalej uviedol,  že je potrebné sa rozhodnúť,  či sa obec zapojí do projektu 
Ponitrianskeho združenia obcí pre separovaný zber,  alebo sa pokúsi o získanie  finančných 
prostriedkov na separovaný zber ako samostatná obec.  Ivan Behúl chcel vedieť,  na čo by sa 
využili finančné prostriedky,  ak by projekt obce bol  schválený.  Starosta obce uviedol,  že 
prostriedky by boli použité na vybudovanie verejného osvetlenia Korytovskej ulice 
k zbernému dvoru,  zaviedol by sa verejný vodovod na zberný dvor, vybudovala by sa hala,  
v ktorej by bol umiestnený traktor,  lis na PET fľaše a iné.   Ing.  Vrabec chcel vedieť,  či by 
takto vybavený zberný dvor prevádzkovala obec.  Starosta obce uviedol,  že by ho 
prevádzkovala obec.  Jozef Pagačovič uviedol,  že obec sama nemá veľkú šancu na získanie 
peňažných prostriedkov na separovaný zber. Väčšia šanca na získanie prostriedkov je 
prostredníctvom projektu fy ENVI-GEOS Nitra.  Ďalej navrhol,  aby bola uzatvorená nová 
zmluva na odvoz komunálneho odpadu s fy ENVI-GEOS a doterajšia zmluva s Nitrianskymi 
komunálnymi službami  bola vypovedaná.  
Ing.  Lauko chcel vedieť,  či fy ENVI-GEOS Nitra zbiera aj tvrdé plasty.  Ing.  Karban 
uviedol,  že zbiera,  ale len vo väčšom množstve. V súčasnosti zbiera len papier,  PET fľaše 
a sklo. Ing.  Beňo chcel vedieť,  kto vyzval fy ENVI-GEOS na predloženie cenovej ponuky na 
zber komunálneho odpadu.  Starosta obce uviedol ,  že on požiadal fy ENVI-GEOS na 
predloženie cenovej ponuky. Ing.  Beňo ďalej uviedol,  že cena za vývoz komunálneho 
odpadu je taká istá ako u fy Nitrianske komunálne služby.  Navrhol,  aby firma ENVI-GOS 
Nitra predložila návrh zmluvy na vývoz komunálneho odpadu, a ten by sa porovnal so 
súčasnou zmluvou od Nitrianskych komunálnych služieb,  a následne by sa vybrala 
výhodnejšia firma.  Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce požiadať fy ENVI-GEOS 
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o vypracovanie návrhu zmluvy na vývoz komunálneho odpadu (proti - Ing.  Beňo,  ostatní 
za).  

Od 18.45 hod.  do 18.55 hod.  bola prestávka.  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Michala Peťovského ml. o finančnú 

výpomoc 800, - €.  Ing.  Lauko za sociálnu a zdravotnú komisiu jeho žiadosť odporučil 
schváliť. Po prerokovaní OZ v Lužiankach schválilo menovanému návratnú sociálnu 
výpomoc vo výške 800, - €.  Pôžičku musí vrátiť do 30.  06.  2010.  Otec Michala Peťovského 
ml. ,  Michal Peťovský st.  sa zaviazal,  že v prípade neschopnosti splácať sociálnu výpomoc 
synom,  finančnú čiastku splatí on (všetci za ).  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie informáciu o možnostiach,  
spôsobe a predpokladaných nákladoch na zriadenie Obecnej polície v Lužiankach.  Ing.  
Koscelanská uviedla,  že menšie obce monitorujú poriadok v obci cez kamerové systémy.  
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach požiadalo starostu obce predložiť na rokovanie 
vyhodnotenie ankety o možnom zriadení obecnej polície. Zároveň požiadali starostu obce,  
aby boli občania upozornení prostredníctvom miestneho rozhlasu,  že dotazníky je potrebné 
odovzdať najneskôr 15.   mája 2009 (všetci za).  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo nákup unimobunky potrebnej pre 
uskladnenie náradia a na administratívne práce pre pracovníka prevádzkového dvora (všetci 
za). 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť MUDr.  Rudolfa Hečka 
o finančnú dotáciu vo výške 2000, - € na materiálno-technické vybavenie neštátneho 
zdravotníckeho zariadenia pre deti a dorast v Lužiankach  a s poskytnutím dotácie nesúhlasilo 
(všetci proti poskytnutiu).  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra na 29. mája 
2009 a poverilo starostu obce zverejniť vyhlásenie na úradnej tabuli,  ako aj na webovej 
stránke Obce Lužianok do 20.  04.  2009.  Zároveň ustanovilo spôsob a vykonanie voľby 
hlavného kontrolóra,  kvalifikačné predpoklady pre výkon funkcie,  náležitosti prihlášky 
a ďalšie predpoklady . Deň nástupu do funkcie ustanovili na 1.  júla  2009 (všetci za).  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie správu o hodnotení projektu 
“Veterný park Nitra-Zbehy“.   
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach navrhlo zapracovať do VZN č.5/2008 
„O miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odady a drobné stavebné odpady 
na území obce“  zmenu podmienok vývozu stavebnej sute nasledovne: Na Zberný dvor je 
možné vyviesť 1m3 na rok a rodinu za 3, 50 €  (všetci za).  
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovala a schválilo na úpravu fasády 
ohradového múrika na Cintoríne Kajsa použiť „umelý kameň“ (všetci za).  

V diskusii Ing.  Vrabec požiadal starostu obce,  aby boli poumývané autobusové 
zastávky.  Starosta obce uviedol,  že autobusové zastávky sa začali umývať. Poslanci OZ 
v Lužiankach sa dohodli, že najbližšie zasadnutie OZ sa uskutoční 24. 04. 2009 o 17.00 hod. 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil druhé riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach.  
 
 
 
Overovatelia: 
      ___________________                          _____________________ 
                   Ing.  Stanislav Beňo                         Ing.  Marián Vrabec 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


